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Studienævnsmøde:
6. november 2019 kl.12.30-15.30, Rendsburggade 14, lokale 3.565

Deltagere: 

Tenna Doktor Olsen Tvedebrink (TDOL) 

Claus Lassen (CL)

Rasmus Lund Jensen (RLJ), VIP

Camilla Brunsgaard (CBRU), VIP

Ida Søgaard Christensen (ISC)

Søren Peter Nørregaard Mikkelsen (SPM)

Gustav Just Nielsen (GJN)

Afbud:

Poul Henrik Kyvsgaard Hansen (PHH), VIP

Sofie Dalsgaard (SDA)

Isak Worre Foged (IWF)

Louise Møller Haase ( LMH) 

Anne Kirkegaard Bejder (AKBE)

Helle Vadsholt (HOBO)

Observatører: Studieleder: Nis Ovesen (NO), Faglig områdeleder for studiesekretariatet: Anne Christoffersen (ACHR) 

(referent). 

Dagsorden:

1. Valg af ordstyrer. 
2. Godkendelse af referatet fra forrige Studienævnsmøde. 
3. Godkendelse af endelig dagsorden til dagens møde. 
4. Opfølgning på tidligere beslutninger samt meddelelser fra Studienævnsformand og Studieleder.
    
TDOL: 

- Afholdt Semesterkoordinatormøde og semesterbeskrivelser F2020 
- Afholdt Aftagerpanelmøder 
- Afholdt Selvevalueringsmøder 
- SN Valg 2019 igangsat
- HFO lectures Fall 2019 igangsat
- Udstillingsarkiv, Materiale Byttecentral og Udstillingsstrategi fremadrettet
- Nye prøveformer fremadrettet
- Studerendes trivsel og fremtidige tiltag 

5. Studieordningsrevision 2019, endelig version
6. Behandling af Studienævnsrapport 2019
7. Studiemiljø problematikker E2018 – F2019  
8. Frafaldstruede studerende
9. Semesterevalueringer F2019
10. De digitale dage
11. Progression for afleveringsformater
12. Projektbørs/Incubatormiljø etableres efter sommerferien
13. Eventuelt

Bilag læses på Moodle: https://www.moodle.aau.dk/mod/folder/view.php?id=896365 
Mødet er som udgangspunkt åbent for enhver med respekt for pladsforhold, ro og orden, medmindre det på grund af 
sagens beskaffenhed eller omstændighederne i øvrigt findes nødvendigt at behandle en sag for lukkede døre.

https://www.moodle.aau.dk/mod/folder/view.php?id=896365
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1.Valg af ordstyrer. 
Søren Peter Nørregaard Mikkelsen (SPM) blev valgt som ordstyrer. 

2.Godkendelse af referatet fra forrige Studienævnsmøde.
Referat 11.09.2019 blev godkendt.

3.Godkendelse af endelig dagsorden til dagens møde.
Referat:
Dagsorden blev godkendt. Det blev dog besluttet, at starte ud med punkt 5, da Claus Lassen ikke kunne deltage 
under hele mødet. Orienteringspunkterne ville følge efterfølgende.

4. Opfølgning på tidligere beslutninger samt meddelelser fra Studienævnsformand og Studieleder.
Referat:
TDOL: 

- Afholdt Semesterkoordinatormøde og semesterbeskrivelser F2020 
TDOL berettede, at der har været afholdt semesterkoordinatormøde.
Semesterbeskrivelser kommer på mødet d. 27. november til studienævnets godkendelse

- Afholdt Aftagerpanelmøder 
TDOL berettede, at der har været afholdt aftagerpanelmøde for henholdsvis ARK, ID og URB – det var en 
meget positiv oplevelse 

- Afholdt Selvevalueringsmøder 
TDOL berettede, at der har været afholdt selvevalueringsmøder vedr. A&D uddannelserne. Deltagere til 
mødet var bl.a. eksterne eksperter, der skulle udtale sig om uddannelserne. Det var ligeledes en meget 
positiv oplevelse, og der var god feedback fra eksperterne.

- SN Valg 2019 igangsat
TDOL berettede, at valget til studienævnet er i gang. Der er nu lukket for yderligere opstilling af kandidater, 
men der er lavet de relevante opstillinger herfra.
GJN og SPM kunne oplyse, at på studentersiden er der kun opstillet to studerende, så der skal findes en 
løsning for at få indsuppleret studerende efter valget. Det er de studerendes oplevelse, at der har været 
udfordringer med at tilgå valgsystemet for opstilling, og at der kunne gøres mere reklame for opstilling til 
studienævnet.

- HFO lectures Fall 2019 igangsat
TDOL meddelte, at der har været god tilslutning til gæsteforelæsningerne finansieret af Henrik Frode Obels 
fonden. Der var generel holdning til, at forelæsningerne gerne må komme i de studerendes skemaer.
TDOL oplyste, at der er usikkerhed omkring, hvorvidt fonden fortsat vil finansiere med de 100.000 kr. årligt. 

- Udstillingsarkiv, Materiale Byttecentral og Udstillingsstrategi fremadrettet
TDOL meddelte, at der arbejdes på et nyt årshjul for udstillinger samt en materiale byttecentral ved 
Materialebiblioteket.
De studerende fandt, at det var et fint tiltag med en materiale byttecentral, men det kunne være tvivlsomt, om 
de studerende vil lægge ting i en byttecentral (i hvert fald ikke dyre materialer)

- Nye Prøveformer fremadrettet
TDOL præsenterede vejledningen til prøveformer, som gav anledning til mindre drøftelse af, hvad man 
forstår ved at indlevere skriftligt aflevering inden mundtlig eksamen.

- Studerendes trivsel og fremtidige tiltag 
TDOL meddelte, at der har været afholdt et godt og konstruktivt møde med studenterrådgivningen (central 
initiativ).  Studenterrådgivningen har sat møde op specifikt med A&D, da studerende herfra scorer højt på 
deres statistikker over henvendelser – de har skarp andenplads lige efter psykologi studerende. Der sættes 
en workshop op til foråret med inddragelse af VIP og studerende. 

ORIENTERINGSPUNKTER:
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BESLUTNINGSPUNKTER

5. Studieordningsrevision 2019, endelig version 

Studienævnet skal forholde sig til de endelige versioner af studieordningsrevisionen

Referat: 
TDOL orienterede om, at der er givet dispensation for indlevering af BA ARK/URB, KA ARK og KA URB/MOB 

studieordninger indtil 18. november. Rammerne skulle dog på plads til deadline 1. november. 

TDOL spurgte til kommentarer på de udsendte redigerede studieordninger.

Bachelor- og kandidatuddannelsen i industriel design: 

SPM kommenterede, at PBL evt. skulle mere eksplicit ind i læringsmålene, men det fremgår ikke af 

studieordningsrevisionen.

NO besvarede, at der på ID er masser af PBL, og at sektionsleder Christian Tollestrup via et følgedokument har 

beskrevet progressionen i PBL læringsmålene på uddannelsen. Men han understregede også, at det er rigtig set, at 

det ikke står eksplicit, og at det er relevant at melde tilbage som opmærksomhedspunkt til ID gruppen. 

Studienævnet godkendte BA Industriel Design og KA Industriel Design studieordningerne, dog med 

ovenstående kommentar i mente for fremtidig revision. 

Kandidatuddannelsen i urban design:

ISC kommenterede, at PBL læringsmålene er rigtig gode og meget eksplicit beskrevet. Men det kan være svært helt 

at have tydelig definition af hvad der forstås ved PBL – og om der bør være en sådan definition. 

TDOL besvarede, at der nok ikke kan opnås en ens forståelse for alle faglige grene på uddannelsen. Det kan derfor 

være vigtigt at holde definitionen åben, så der kan arbejdes med en vis fleksibilitet. Så kan der arbejdes mere eksplicit 

på det operationelle niveau i form af semesterbeskrivelserne. 

Studienævnet godkendte KA Urban Design studieordningen. 
 

Bacheloruddannelsen i urban design og arkitektur og kandidatuddannelsen i arkitektur:

TDOL meddelte, at studieordningsrevisionerne for bacheloruddannelsen i urban design og kandidatuddannelsen i 

arkitektur har været sendt i høring hos VIP med deadline til kl. 12 d.d. Det har givet en del god feedback på begreber, 

ord og formuleringer, som skal rettes til. 
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GJN kommenterede, at de eksplicit nævnte PBL læringsmål forsvinder efter 3. semester i BA 

studieordningsrevisionen. GJN fandt ellers, at revisionerne indeholdt gode ændringer og var specifikt og klart 

formuleret. 

RLJ opsummerede på VIP kommentarer til studieordningsrevisionerne qua høringen, herunder bl.a. ønske om at flytte 

rundt på kurser på BA med henblik på at samle fagelementer (fx samle energi på 4. semester). CBRU supplerede, at 

det generelt er blevet godt og foretaget god forårsrengøring. Hun udtrykte dog bekymring omkring specifikt nævnte 

certificerings-ordninger i KA studieordningen, da de studerende ikke vil opnå en endelig certificering, og at vi nødigt 

skulle give det indtryk.

TDOL meddelte, at sigtet med at angive DGNB og LCA i studieordningen, er at give de studerende en ”langsom” 

forståelse af de begreber, som man bliver mødt med også efter studiet. Men indførelse i det og implementering skal 

ligge i semesterbeskrivelserne. 

GJN kan se en idé i, at der er en frihed til at få disse elementer ind i projektarbejdet, som det også er gældende for 

arkitekturhistorie m.m. 

CBRU fyldte op med at der skal pågå et arbejde efterfølgende for at få drys af elementer DGNB og LCA ind i kurser 

og projekter, så det ikke skal indgå som amputerede kursusgange, der ikke er integreret ordentligt i uddannelsen, blot 

fordi man skal opfylde konkrete læringsmål. 

Der var enighed om, at der skal arbejdes med implementeringen efterfølgende (evt. i udvalg), og at der ikke må 

nævnes konkrete begreber (DGNB og LCA) i læringsmålene, men at de kan nævnes i de beskrivende tekster som 

eksempler.

Studienævnet godkendte BA i arkitektur og urban design studieordningen.
Studienævnet godkendte KA arkitektur studieordningen.
For begge studieordninger blev godkendelserne betinget af, at der sættes arbejde i gang med at sikre progression i 

implementering af studieordningen

Bilag:
5.1. Mappe med Studieordninger 2020 fra ID, URB og ARK

5.2. Modulkoder- eksamensformat - oversættelser

6. Behandling af Studienævnsrapport 2019
Studienævnet skal forholde sig til de røde og gule trafiklys i rapporten, samt indsatte kommentarer.

Studienævnet skal vurdere, om yderligere handlinger er nødvendige.

Referat:
TDOL præsenterede studienævnsrapporten og nøgletallene. Det er gule og røde tal, der initierer handling og drøftelse 
ved studienævnet. 

Kvalitetsindikatorer, der har overskredet fakultets fastsatte grænseværdier (rød indikator):

Overskridelse af studietid gældende for ARK KA (cand.polyt.), URB KA (cand.polyt.), ID KA (cand.polyt.)
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Der er ikke tale om en stor overskridelse for især ARK KA og ID KA, som har en overskridelse på henholdsvis 2,2 og 
2,8 mdr. – gul indikator har en grænseværdi på 2 mdr.  

TDOL gennemgik de enkelte uddannelser for forklaring på overskridelse af studietiden. 

På urban design kandidatuddannelsen er der en overskridelse på 6 mdr. TDOL kunne her oplyse, at der er givet 
dispensation til, at en studerende kan skrive speciale om efteråret i stedet for foråret. 

På arkitektur kandidatuddannelsen er der en overskridelse på 2,2 mdr. TDOL kunne oplyse, at det skyldes forhold 
omkring 6 studerende; 1 har fået udsættelse, 1 har blanket og 4 har ikke bestået deres afgangsprojekt og har 
reeksamen senere end rapporten er trukket.

På industriel design kandidatuddannelsen er der en overskridelse på 2,8 mdr. TDOL kunne oplyse, at det grundes, at 
en studerende har udskudt sit studie pga. barsel.

Konklusion: Studienævnet er ikke bekymret, da grunden til overskridelse er identificeret og det er individuelle faktorer, 
det handler om. Det er små tal, der har givet denne effekt på nøgletallet og ikke statistisk validt. 

Studienævnet drøftede forhold omkring italesættelse over for studerende, hvor der potentielt er risici for at dumpe 
afgangsprojektet. I relation hertil bemærkede CBRU, at det ikke er fordrende med mangel på grupperum på MSc04 – 
praksis bliver at de studerende ikke tager ind på studiet, når der ikke er grupperum tilgængelige. 

Kvalitetsindikatorer, der har overskredet fakultetets fastsatte grænseværdier (gul indikator):

STÅ/VIP gældende for ARK/URB BA og ID KA (cand.polyt.).

De gule tal under STÅ/VIP skal instituttet forholde sig til.

Kvalitetsindikatorer, der har overskredet fakultetets fastsatte grænseværdier (rød og gul indikator):

Ledighed gældende for alle uddannelser.

TDOL kunne oplyse, at ledighedstallene er forbedret, så det er positivt. For URB KA (cand.polyt.) kan ledighedstallet 
også hænge sammen med, at antallet af dimittender er steget, for den nye år lader de studerende igen til hurtigere at 
komme i job. Kritisk er det for ARK KA (cand.tech.), hvor ledigheden er steget fra 11,7% til 24%. . Antallet af 
cand.tech. har en betydning og der skal fokus på employability tiltag for ikke dansktalende. 
RLJ kommenterede, at de på BYG opfordrer de studerende til at deltage i dansk kurser og de er begyndt af 
skemalægge dansk undervisning for de studerende. 

Konklusion: Tallet er igen faldet også i forhold til seneste studienævnsrapport, og der er fortsat fokus på employability 
tiltag med bl.a. karrierecenteret. 
Studienævnet skal anmode fakultetet om at undersøge, hvordan uddannelserne er sammenlignet med 
arkitektskolerne i Aarhus og København.

CBRU tilføjede, at der måske vil komme en anden grænseværdi for A&D uddannelserne, da vi ligger i grænsefeltet 
mellem ingeniører og arkitekter, og det blev prodekan gjort opmærksom på ved de nyligt afholdt 
selvevalueringsmøder. 

Studienævnet godkendte, at det drøftede blev indrapporteret i studienævnsrapporten.

Bilag: 
6.1 Studienævnsrapport 2019
7. Studiemiljø problematikker E2018 – F2019.
Studienævnet informeres vedr. studiemiljøproblematikker. 
Studienævnet skal vurdere, om yderligere handlinger er nødvendige.

Referat:
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NO præsenterede på vegne af ACHR, som er referent på mødet. 
NO præsenterede de enkelte fremhævede studiemiljøsproblematikker i sagsfremstillingen.

Problematikker ang. det fysiske studiemiljø vil blive behandlet på institutrådet og evt. eskaleret herfra. Problematikker 
omkring det psykiske studiemiljø og undervisningen er noget, som studienævnet kan gøre noget ved. NO 
bemærkede, at der allerede er tiltag i gang eller kommende tiltag, som studienævnet vil komme til at behandle/drøfte i 
den kommende tid for at imødekomme nogle af de indmeldte problematikker. Bl.a.via:

 Implementering af studiebelastningsmodel
 Ny studieordning 2020

CBRU spurgte ind til kadencen for behandling af studiemiljøproblematikker. NO kunne angive, at den nu er årligt, hvor 
det tidligere var to gange årligt. 

Konklusion: ang. det fysiske studiemiljø
Der var fortsat kritik af indeklimaet og et ønske om fortsat at bemærke problemet omkring det. 

Konklusion: ang. det psykiske studiemiljø
Der vil løbende over den kommende tid blive arbejdet med tiltag i studienævnet og/eller involvering af studienævnet 
ang. tiltag.

Bilag:
7.1. Studiemiljø – sagsfremstilling
7.2. Studiemiljøproblematikker 
8. Frafaldstruede studerende
Studienævnet informeres vedr. status på de frafaldstruede studerende for efteråret 2019.

Studienævnet skal vurdere, om yderligere handlinger er nødvendige.

Referat:

TDOL fremlagde oplæg fra studienævnssekretær Helle Vadsholt med forklaring på statusoversigt over de 

frafaldstruede. Status på de frafaldstruede blev taget til efterretning, og studienævnet vurderede, at der ikke var behov 

for yderligere handling.

Bilag:

 8.1. Årsager til frafaldstruet E2019.

9. Semesterevalueringer F2019
Studienævnet skal forhold sig til semesterevalueringerne F2019.

Studienævnet skal vurdere, om yderligere handlinger er nødvendige.

Referat:
TDOL fremlagde semesterevalueringer F2019 ved at tage udgangspunkt i de evalueringer, der er kommet ud med en 

rød score.

BSc06 ARK – Kurset ”Dimensionering og design af bygningens installationer” har fået en rød score med 2,5 i point. 

Camilla Brunsgaard har taget over som semesterkoordinator undervejs på semesteret, hun har ikke fået mulighed for 

at svare på kritikken via ”bilag 6”, men kunne på mødet oplyse, at der har været god dialog på styregruppemøde, som 

allerede har aflivet nogle af de negative input til kurset. 
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Studienævnet var enige om følgende handling/kommentar:

Bemærkningerne tages til efterretning og er moderat opmærksom, men ellers foretages ikke yderligere, da 

semesterkoordinator er opmærksom og arbejder på justering. 

Desuden er det væsentligt at bemærke, at semesteret kort før semesterstart fik en ny semesterkoordinator og 

oplevede stor udskiftning på en del af lektionerne. Den slags forandringer vil altid skabe lidt utryghed og usikkerhed, 

indtil tingene finder sit rette leje. 

MSc02 ARK SUS (cand.polyt.) – semesteret generelt har fået en rød score med 2,6 i point. Der har blandt 

studerende været en oplevelse af, at der ikke helt var styr på forløbet hen over semesteret (planlægning af 

semesteret) og med både en ny semesterkoordinator og kursusunderviser, kunne der måske være tænkt for meget 

nyt ind. Semesterkoordinator havde kommenteret på kritikken via ”bilag 6”. 

Studienævnet var enige om følgende handling/kommentar:

Bemærkningerne tages til efterretning og er moderat opmærksom, men ellers foretages ikke yderligere, da 

semesterkoordinator er opmærksom og arbejder på justering. 

Desuden er det væsentligt at bemærke at en ny semesterkoordinator har afprøvet en ny, mere integreret progression i 

semesterforløbet og udforsket nye arbejdsmetoder i kurserne. Den slags faglig- og didaktisk udvikling vil kræve lidt 

tilvænning og tilpasning fra alle sider i starten.

MSc02 ID (cand.polyt.) – kurset ”Process Technology and Material Characteristics 2: Flexible Automation” har fået 

en rød score med 2,0 i point. Der er meget lav evidens, da kun to studerende har besvaret. 

Studienævnet var enige om følgende handling/kommentar:

Bemærkningerne tages til efterretning og er moderat opmærksom, men ellers foretages ikke yderligere, da 

semesterkoordinator er opmærksom og arbejder på justering.

Men også fordi evaluering kun er baseret på 2 personer og en meget kort sætning, der ikke uddyber evalueringen 

yderligere. 

De to øvrige røde tal angår studiemiljøet, specifikt indeklimaet, og det er netop behandlet under punkt 7. 
Bilag:
9.1. Semesterevalueringer F2019

10. De digitale dage
Kort introduktion vedr. de digitale dage. 
Studienævnet skal tage stilling til, om semesterkoordinatorer skal opfordres til at informere om dette på relevante 
semestre. 

Referat:
RLJ introducerede punktet, som er medtaget til studienævnsmødet med henblik på at få studerende med fra arkitektur 
og design i samarbejdet. Samarbejdet involverer flere af de fagligheder, som er inddraget i processen at designe og 
bygge et byggeri. De studerende vil blive introduceret til at arbejde tværfagligt og hermed få prøvet egen faglighed af. 
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Set-up‘et er en 3 dages workshop, hvor de inddeles i forskellige grupper. Der kan være op mod 400 studerende, der 
deltager. 
Idéen er, at man er sammen med mindst et gruppemedlem fra sit studie og kan byde ind med eget projekt som en 
case i gruppen. De studerende kan dermed blive klogere på eget studieprojekt og gruppemedlemmerne vil få 
forskellige indspil med hjem fra workshoppen og få skitsemodel med sig hjem. 

Aktiviteten kan passe ind på 6. semester på A&D med kommende struktur.

Studienævnet var generelt positivt indstillet over for aktiviteten. Det kan bl.a. sætte gang i skitseprocessen på noget, 
der hurtigt bliver konkret, da aktiviteten automatisk sætter deadline for, at man har nået et vist niveau inden deltagelse 
i de digitale dage. Det blev også vurderet som et godt initiativ til at afhjælpe stress på 6. semester.

11. Progression for afleveringsformater
Kort introduktion om formål. Studienævnet skal tage stilling til, om yderligere handlinger/ ændring af intern politik er 
nødvendig.

Referat:
CBRU præsenterede punktet og opfordrede til, at der blev set på progression for afleveringsformater. Det skal 
udnyttes, at der er digitale muligheder tilgængelige, som kan noget andet end det fysiske format. Det bør derfor 
drøftes i studienævnet, hvordan man kan lave en progression i aflevering, så der kan ses på fysisk aflevering kontra 
digital aflevering. Det kunne evt. munde ud i en politik på området.

GJN foreslog, at der kan eksperimenteres med andet format ved evt. fokus på præsentationsrapporter.
 
TDOL vil gerne lade det være op til semesterkoordinatorer i stedet for at udarbejde en intern politik, hvor 
studienævnet dikterer det. Studienævnet bør derimod støtte og facilitere en drøftelse blandt semesterkoordinatorer og 
studerende. 

CBRU supplerede, at det vil være godt med en drøftelse, som kan involvere flere undervisere og studerende. Og det 
er vigtigt at tænke en faglig progression ind i forhold til hvilke formater der skal anvendes på de enkelte semestre.

Det blev også drøftet, at afleveringen reelt kan skilles af, da de studerende qua uddannelsen skal aflevere en 
præsentation og en fysisk model. Derved kan den akademisk del afleveres digitalt, mens der er et fysisk design 
format/produkt også. 

De studerende var positive over for en drøftelse af det, og udtrykte desuden frustration over, at rapporterne skal være 
så lange. 

RLJ meddelte, at der er forskel på om en rapport er lang, eller om den bare er ordfyldig. Der skal helst ikke sættes 
krav til længden, men der var enighed om, at det var vigtig at være skarp på kommunikationen og kun skrive det 
væsentlige. 
Det blev også italesat, at det er ikke udtryk for opnåelse af et højere fagligt niveau, at rapporterne bliver længere og 
længere, men de studerende følte, at lange og fyldige rapporter nu er blevet en vane og kultur på studiet, som det er 
svær at slippe.

TDOL opridsede en to trins plan for, hvordan der kan arbejdes videre med afleveringsformater:
1. drøfte det en gang mere i SN (skal på inden marts)
2. foreligge det for semesterkoordinatorer til næste semesterkoordinator opstartsmøde

TDOL vil dog nødigt skitsere en holdning, men blot åbent ligge op til muligheden for digital aflevering. Hvis 
afleveringsformatet viser sig at blive for ensformigt, kan der tænkes en plan B ind efterfølgende.

12. Eventuelt 
- Projektbørs/Incubatormiljø etableres efter sommerferien

Referat:
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TDOL berettede, at studienævnet får rigtig mange henvendelser på forslag til projekter. Henvendelser formidles ud på 
forskellig vis, bl.a. via opslag i konkret Moodle semesterrum. Derfor ligges op til, at projektforslagene opslås i et fælles 
fora, og så er det op til de studerende selv at sortere i det.

RLJ udtrykte, at det kan give problemer at lægge forslag ud uden forudgående screening af forslagene, da det ikke er 
sikkert, alt kan blive et godt afgangsprojekt. 

Studienævnet blev enige om, at projektforslag kan lægges åbent ud og semesterkoordinatorer kan hjælpe med at 
kvalificere emmet og potentialet i det, inden de studerende går videre med et projektforslag. 
Forslagsstillere skal have standard mail med angivelse af, at deres forslag lægges ud, og hvis de studerende griber 
det, vil de blive kontaktet af dem.
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